
10-dages forespørgsel vedrørende bevaring af træer på Østre Skovvej  
 
Radikale er opmærksomme på, at der står en del gamle store træer langs Østre Skovvej, der ifølge en 
borger ser ud til at skulle fældes netop nu i forbindelse med et kommunalt byggeri. 
Vi ønsker derfor belyst om og i hvilket omfang der skal fældes et antal gamle træer langs Østre Skovvej? 
Hertil ønskes belyst hvilke muligheder vi har for at standse træfældningen? Endelig ønskes en vurdering af 
alderen af de pågældende træer og deres bevaringsværdi. 
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